
ZAKAJ
TAKO?

Prišli,
molčali, glasovali

Zasedanje vseh treh zborov skup-
ščine občine Ljubljana Vič Rudnik in
zbora združenega dela 23. aprila je, če
izvzamemo vstopni poziv pionirjev po
skrbi za čisto in zeleno Ljubljano, mi-
nilo brez posebnosti. K temu je delno
prispevala tematika (poročila: o stanju
obrambnih priprav v občini v letu
1979, o delu Postaje milice Vič v letu
1979, o delu javnega pravobranilstva
mesta Ljubljane za leto 1979), ob ka-
teri so imeli delegati verjetno obcutek,
da je itak že vse pretečeno in je po-
trebno ta poročila le brez delegatskih
mnenj sprejeti. Če lahko delno pritr-
dimo temu izhodišču delegatov, pa te-
ga ne bi pričakovali pri informaciji o
poslovanju organizacij združenega de-
la v !etu 1979 in o informaciji o izdela-
vi dokumentacije južnega dela mestne
obvozne ceste na odseku priključek
Vič - priključek Malence.

Že ves čas obravnavanja informaci-
je o poslovanju OZD v preteklem ob-
dobju, tokrat v letu 1979, Iahko opa-
žamo na skupnem zasedanju ali pa
ločenem zasedanju ZZD, da gre ta
informacija, kljub svoji pomembni
vsebini in uvodni besedi mimo ušes.

Zakaj? Ker jo delegacije in potem
delegati sprejemajo le kot formalnost?
Ker zajema preveč področij delova-
nja, pa ne vedo, o katerem bi sprego-
vorili? Ker je v njej še vedno preveč
optimizma, pa premalo kritične,
ustvarjalne, spodbujevalne težnje? Ko
tehta delegat vsebino informacije, v
kateri je zapisano, da smo poslovali
ugodno, pa istočasno skoraj vsako uro
posluša o nujnostih gospodarske usta-
litve, prav verjetno - stopi v precep, iz
katerega pa se po naši navadi »izma-
že« tako, da je tiho.

Tu pa se pričenja del komentarja o
zasedanjih zborov skupščine, v kate-
rem bomo pritrdili prizadevanjem sin-
dikalne organizacije, naj bodo temati-
ke obravnave v skupščini, zajete iz
večnih virov, naj delavci iz OZD go-
spodarstva in negospodarstva - tako
kot znajo delegati krajevnih skupnosti
- izzovejo z določenirra, vročimi pro-
blemi, o katerih naj se na zasedanjih

zborov pogovorijo, dogovorijo in iz
delegatske baze izvoljenim vodstvom
zborov in skupščine ter z upravnimi in
izvršnimi organi skupščine stopijo v
reševanje teh problemov.

Drobec tega se je na zasedanju zbo-
ra združenega dela sicer pokazalo pri
obravnavi poročila o uresničevanju ra-
zvoja PTT zmogljivosti, kjer smo sli-
šali predlog, naj bi v Ljubljani ponov-
no uvedli »zelene« mestne poštne na-
biralnike s primerno nižjo poštnino in
izvedeli tudi za nekaj izrazov nezaupa-
nja do poslovanja v Podjetju za PTT
promet Ljubljana oziroma območni
SIS za PTT promet, ki jih je izrekla
DK številka 2.

In podobno je bilo tudi na zboru KS
ob obravnavi te točke dnevnega reda.


